
Svar på høringsbrev vedrørende forslag til endringer i forskrift om 

inntaksområder for Åkra skole , Sevland skole , Grindhaug skole og Ådland skole 

i Karmøy kommune. 

 

 Svar fra FAU Sevland skole  

 

Innspill: 

 

 

Vi i FAU på Sevland Skole er positive til endring av skolegrenser. Vi mener at hvis vi 

får flere elever på Sevland Skole, så vil det bidra til å bevare skolen i flere år 

fremover. Elevene vil bli kjent med nye venner og stifte nye bekjentskap. Vi har et 

flott uteområde, God trivsel og høy kvalitet på nasjonale prøver som gjør at Sevland 

Skole er en bra skole å komme til. Vi har også mange barn fra Tjøsvoll Øst som 

allerede går på Sevland Skole. Og det er også trygg skolevei hele veien fra Tjøsvoll 

Øst til Sevland.  

 

Det som kan bli utfordringene på vår skole er at vi må splitte våre klasser, det kan bli 

dårlig parkering, mer trafikk i hente og leveringssonen og det er mangel på gangfelt 

over veien. Men dette er også ting som kan gjøres noe med.  

 

 

 

 

Monica Liknes  

Leder FAU 

Sevland skole  


